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Misschien is het mijn leeftijd
Nog steeds geniet ik iedere dag dag van mijn werk. Het 
enthousiaste geluid als ik ‘s morgens de deur open doe, 
geeft mij altijd een blij gevoel en is een mooi begin van de 
dag.
Toch bekruipt mij soms ook een ander gevoel. Als ik hoor, 
lees en zie hoeveel kinderen in de problemen komen door 
de hoeveelheid schermtijd.
Bijziendheid blijkt een groot probleem te zijn bij jonge 
kinderen. 
Wij zien dat de motoriek achteruit gaat bij kinderen. Naast 
de motorische achterstand ontstaan hierdoor ook 
problemen bij het leren lezen en schrijven.
Naast dit alles is er sprake van gedragsproblemen bij 
kinderen door te veel schermtijd. Concentratie problemen 
maar ook boosheid en agressie kunnen hier een voorbeeld 
van zijn.
Misschien komt het door mijn leeftijd maar soms denk ik 
                                 “dit kan niet goed gaan”.
Dus…Ik hoop ik dat jullie, ondanks het weer, het weekend 
lekker gaan buitenspelen, spelletjes doen, lezen, lego 
bouwen en weet ik wat. Dan doe ik maandag nog blijer de 
deur weer open.
Misschien helpt deze podcast jullie.
link podcast
Peggy

Sportiviteit
Dinsdag hebben we voor de groepen 4 t/m 6 een leuke 
sportdag gehad in het Kenau park. Deze dag was 
georganiseerd door CIOS. Een groep studenten had als 
opdracht om een sportdag te organiseren en uit te 
voeren. Het was een lust voor het oog om te zien hoe 
deze pubers met jongere kinderen omgingen.
Op 14 juni hebben groep 7 en 8 de Olympische dag. Een 
spektakel met alle scholen van Haarlem. Sporten van 
bowlen tot tennis en van volleybal tot trefbal zullen 
worden beoefend.
Later in het jaar hebben ook de groepen 1-2 en KDV een 
sportieve spelletjes ochtend met elkaar. Groep 8 zal hun 
daarbij helpen.

Heb je een klacht..
We vinden het belangrijk dat je tevreden bent over de 
opvang. Doet zich een situatie voor waarover je niet 
tevreden bent? Dan horen we dat uiteraard graag. Het 
afgelopen jaar hebben we twee opmerking gehad over 
invallers op de groep. 
Na het ontvangen van de klacht heb ik de betreffende 
ouders uitgenodigd en hebben we er met elkaar over 
gesproken.
We doen ons best om op het IKC en OP Stoom alles zo 
goed mogelijk te laten verlopen maar ondanks dat kan het 
voorkomen dat een ouder niet (helemaal) tevreden is.

Gevonden voorwerpen
Er ligt weer zoveel kleding in de bak met gevonden 
voorwerpen. Vesten, truien, jassen en zelfs hele 
gymtassen.
Jullie moeten dit toch missen!!
Neem ajb een kijkje in de bak meteen links bij de ingang.

Trippel trap
Vorige week is twee keer de paardentram voorbij 
gekomen. Het jaarlijkse uitje voor de kindjes van het KDV.
In de paardentram naar De Hout. Daar een bezoekje aan 
de kinderboerderij en het feest is compleet.
Alle ouders die hebben geholpen bedankt.

Kleine Joris is geboren
En daar is baby nummer drie. Na Lucy van juf Machteld en 
Owen van juf Elin is op 3 mei het zoontje van juf Sanne 
geboren. 
Het gaat heel goed met Joris en Sanne. Binnenkort komt 
Sanne in de klas om Joris te laten bewonderen.
We wachten nu alleen nog om nummer vier. Het kindje 
van juf Tessa zal begin juni worden geboren.
Tessa is tot oktober met verlof. Sanne en Elin starten na 
de zomervakantie (gelukkig) weer.

De ouder app
Op school werken we met een ouder app van parent.com.
Via deze app ontvangen jullie berichten en foto’s.
In het oude tevredenheidsonderzoek kwam al naar voren 
dat jullie niet erg tevreden zijn over de app. 
Mechteld heeft in het kader van haar studie nader 
onderzoek gedaan. Uit het onderzoek bleek dat onze 
huidige app niet voldoet.
Naar alle waarschijnlijkheid stappen we na de 
zomervakantie over op social schools. Dit is een grote 
partij die een goed werkende app heeft met meer 
mogelijkheden.
Hopelijk worden dan de berichten ook beter gelezen J

Alcohol op het plein
Vanuit de ouderraad worden er binnenkort twee 
evenementen georganiseerd.
De avond 4 daagse (18 t/m 21 juni en het zomerfeest (6 
juli). Deze feestjes zullen plaatsvinden op het schoolplein.
In samenspraak met de ouderraad hebben we besloten 
om activiteiten op het schoolplein zonder alcohol te doen.
We gaan ervan uit dat jullie hier begrip voor hebben en je 
hieraan zal houden.

Tot slot
De tijd vliegt en voor we het weten is het schooljaar 
alweer voorbij.
Ik verwacht volgende week aan jullie te kunnen vertellen 
wanneer er studiedagen zijn. 
De formatie zal nog even op zich laten wachten. Hopelijk 
starten we volgend jaar met een volledige bezetting.
Fijn weekend!
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